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Türkiye’den
EAMTC’ye üye
ilk üniversiteyiz

Çocuklar fizik
ve teknoloji
takibinde

� Anadolu Üniversitesi Karikatür Sa-
natını Araştırma ve Uygulama Mer-
kezi tarafından bu yıl 3’üncüsü
düzenlenen Uluslararası Turizm Ka-
rikatürleri Yarışması Sergisi, 4 Ni-
san’da açıldı. 7. SAYFADA

Öğrencimizin
kısa filmi
Cannes’da
gösterilecek

� Çocuk Üniversitesi kapsamında yü-
rütülen “Takipteyiz” programı, Çocuk
Üniversitesi yaz programlarına katılan
14-17 yaş grubundaki 16 çocuğu ağır-
ladı. Öğrencilerin fen bilimleri alanın-
daki görüş ve düşüncelerini, bilimsel
prensipler çerçevesinde geliştirmeyi
amaçlayan programın bu haftaki ko-
nuğu Fizik Bölümü Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Engin Tıraş oldu. 5. SAYFADA

Johns Hopkins
Üniversitesi ile
ortak proje

Turizm
karikatürleri
yarışma sergisi

� Üniversitemiz ile Amerika Birleşik
Devletleri’nin Johns Hopkins Üniversi-
tesi “Türkiye’de Sivil Toplum Araştırma
Projesi” isimli bir proje gerçekleştiriyor.
Projenin yürütücülüğünü İktisadi ve
İdari Bilimler Fakültesi öğretim üyesi
Prof. Dr. Mustafa Özer yapıyor. 4’TE

� Anadolu Üniversitesi, Türk Hava
Yolları ve MNG’den sonra Avrupa
Havacılık Bakım Eğitimi Komitesi
(EAMTC) üyeliğine kabul edilen Tür-
kiye’de 3’üncü kurum ve ilk Üniver-
site oldu. 2. SAYFADA

Haber
� Devlet Konservatuvarından
4 el ve 2 piyano ile görkemli
bir konser... 6. SAYFADA

Haber
� İletişim öğrencileri çocuk-
ları ve yoksulluğu aynı karede
fotoğrafladı. 7. SAYFADA

Öğrenci Görüşü
� Kütüphanemizin verdiği
hizmetleriden memnun
musunuz? 8. SAYFADA

Kabin hizmetleri ilk mezunlarını veriyor

� İletişim Bilimleri Fakültesi Sinema
Televizyon Bölümü öğrencisi Uğur Ege-
men İres’in “Su Çatlağını Buldu” adlı
kısa filmi Cannes Film Festivalinin kısa
film bölümünde gösterilecek. 6’DA

� Koçfest’e 110 üniversiteden
öğrenciler katılacak. Etkinlik
dolayısıyla Eskişehir’e 5 bin ci-
varında öğrencinin konuk

olacağını tahmin ediyoruz.

� Kurum bünyesinde hizmet
içi eğitimlere büyük önem
veriyoruz. İletişim eğitimine
hepimizin ihtiyacı var. Sorun-

lar iletişimsizlikten çıkıyor.
� Tiyatro Anadolu
“Doyçland” isimli oyunla Tür-
kiye turnesine çıktı. 8 Nisan’da
Antalya; daha sonra sırada
Konya, Diyarbakır, Sivas ve İs-

tanbul var.

� Öğrenci kulüplerine ver-
diğimiz desteği kesmedik.

Katma değer oluşturabile-
cek, katılımcı, fayda sağla-

yacak projeleri yurt içinde de
yurt dışında da destekliyoruz.
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� 30 yılın en büyük sınav organizasyonunu gerçekleştiren Üniversitemizde
sınavın gizli kahramanları Bilgisayar Araştırma ve Uygulama Merkezi,
uyum içinde çalışan büyük bir ekip olarak görev yapıyor. 2. SAYFADA

� Eskişehir Meslek Yüksekokulu bünyesinde eğitim veren Sivil Hava-
cılık Kabin Hizmetleri Programı bu yıl ilk mezunlarını veriyor.

� Corendon Havayollarının üst düzey yetkilileri iş olanağı sunmak
amacıyla öğrencilerle mülakatlar gerçekleştirdi. 5. SAYFADA

Berna
Oskay

Aylin
Özkandil

AÖF sınavlarının gizli kahramanları

Türkiye’nin en büyük
organizasyonu başlıyor

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın Koçfest Etkinliğinde Gençleri Sporla Buluşturacaklarını söyledi

Rektör Prof. Dr.
Davut Aydın
Radyo A’da canlı
olarak yayınlanan
”Rektörümüz
Sorularınızı
Yanıtlıyor”
programında
önemli
açıklamalarda
bulundu.

Kabin hizmetleri ilk mezunlarını veriyor
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Hande ÇEVİK

� Türk Hava Yolları (THY) ve MNG’den
sonra Avrupa Havacılık Bakım Eğitimi
Komitesi (EAMTC) üyeliğine kabul edilen
Türkiye’de 3’üncü kurum ve ilk Üniver-
site olduk.

Sivil Havacılık Yüksekokulu Müdür
Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Cem Çetek,
EAMTC'nin bir birlik olduğunu belirterek
"Bu birlik çoğunluğu Avrupa’da olmak
üzere 75 tane havacılık bakımı alanında
eğitim veren kuruluştan oluşuyor. Bun-
lar arasında Airbus gibi uçak imalatçıları
ile Türkiye’den MNG, THY ve uçak
bakım organizasyonları ve parça üretici-
leri bulunuyor.” dedi.

Çetek “Havacılık, küresel bir çalışma
alanı ve bir sektör. Burada her şeyden
önemli olan ilk prensibimiz emniyettir.
Havacılık emniyetinin uluslararası stan-
dartlara göre sağlanmasındaki en
önemli parçalardan biri eğitim faaliyetle-
ridir. Uçak bakımı alanında temel eğitim
ve uçak tip eğitimi olmak üzere iki tür
eğitim faaliyeti mevcut. Bunlardan birin-
cisini Yüksekokul olarak 25 yılı aşkın bir
süredir başarıyla gerçekleştirmekteyiz.
Sivil Havacılık Genel Müdürlüğünce
SHY147 ve SHY66 onaylı sayılı kuruluş-
lardan biri olan Yüksekokulumuz eğitim
kalitesini uluslararası düzeye de taşımak
amacıyla Avrupa Havacılık Emniyeti
Ajansına EASA Part 147 ve Part 66 yetki-
lendirmesi için de başvurmuş durumda.
EAMTC gibi havacılık bakım eğitiminde
etkili bir birliğe üye olmamız da bu
amaca büyük katkıda bulunacaktır. ”
diye konuştu.

EAMTC’nin amacını bütün havacılık
bakımı konusunda hizmet veren otorite-
ler ve kuruluşların kendi aralarında bir
iletişim ağı oluşturmak olduğunu ifade
eden Yrd. Doç. Dr. Çetek sözlerini şöyle
tamamladı:

“Bizim de bu iletişim ağının içine gir-
memiz büyük bir avantaj. Aynı za-
manda Üniversite olarak bu alanda
başta Avrupa olmak üzere uluslararası
düzeyde tanınır hale geleceğiz. Üyelik,
bakım eğitimi konusundaki fikirlerimizi
böyle bir uluslararası platformda paylaş-
mamıza olanak sağlayacaktır.”

Tümsev SAYAR

� Açıköğretim İktisat ve İşletme Fakül-
teleri, 2011-2012 öğretim yılı bahar dö-
nemi ara sınavları, 7- 8 Nisan
günlerinde yapıldı. 30 yılın en büyük
organizasyonunu gerçekleştiren Ana-
dolu Üniversitesinin gizli kahramanları
olan Bilgisayar Araştırma ve Uygulama
Merkezi (BAUM)’nde organizasyondan,
lojistiğe kadar senkronize çalışan
büyük bir ekip görevini başarıyla ta-
mamladı.

Sınav organizasyonun perde arka-
sında sınavın teknik ve idari liderleri
Yrd. Doç. Dr. Özgür Yılmazel, Yrd. Doç.
Dr. Kamil Çekerol ve Öğr. Gör. Sibel Yıl-
mazel görev yapyor. Sınav öncesi hazır-
lıktan, sınav sonuçlarının
duyurulmasına kadar geçen süreci ko-
ordine eden BAUM, son 30 yılın en
büyüksınavorganizasyonundandaba-
şarıyla geçti.

İşte Sınavın Perde Arkası

Yrd. Doç. Dr. Özgür Yılmazel “Türki-
ye’de sınav yapan üç büyük kurum
var: Milli Eğitim Bakanlığı, Öğrenci
Seçme ve Yerleştirme Merkezi ile Ana-
dolu Üniversitesi. Bizim için sınav üç
kurumla ortaklaşa sınav takvimi ha-
zırlanmasıyla başlıyor. Sınav takvimi
hazırlandıktan sonra Test Araştırma
Birimi soruları hazırlıyor ve sınav
bizim bilgi işlem organizasyonu yap-
mamızla tetikleniyor.” dedi.

Öğr. Grv. Sibel Yılmazel ise süreci şu
sözlerle anlattı: “Sorular hazırlanırken,
bunun paralelinde biz de sınav yapa-
cağımız tüm illerdeki koordinatörleri-
mizle iletişime geçerek öğrenci
sayılarını verip bina ve salon bilgilerini
talep ediyoruz. Bina bilgileri geldikten
sonra, kayıt işlemleriyle öğrenci ve ders
bilgileri geliyor ve burada atama işlemi
dediğimiz işlemi yapıyoruz. Giriş bel-
gelerinde kimin nerede otu-
racağı, hangi derslerden
sınava gireceğini ve hangi ki-
tapçığı alacağını belirliyoruz.
Bir yandan cevap kağıdı ha-
zırlığı gibi büyük bir organi-
zasyonun temellerini atıyoruz.
Sonrasında görevli belirleme
süreci başlıyor. Görevlilerin
hangi ilde, hangi binada, hangi
salonda görevlendirileceği be-
lirleniyor. Bu işlemleri yaparken
de illerdeki koordinatörlerimizle
iş birliği yaparak çalışıyoruz. Ko-
ordinatörler genellikle illerdeki
üst düzey akademik temsilciler
oluyor. Koordinatörler, bizim
partnerimiz olan üniversitenin
rektörü tarafından atanıyor. Tüm
bu işlemler web teknolojileriyle ya-
pılıyor. Daha sonra görevliler de
belirlendikten sonra, ücretle ilgili
çalışmalara başlıyoruz. 362 bin gö-

revlinin ödemelerini Döner Sermaye
Birimiyle iş birliği içerisinde plânlanı-
yor.”

960 Kilometrelik Cevap Kağıdı

Öğr. Gör. Yılmazel, organizasyonun
devamındacevapkağıdıbaskısürecine
dair şu bilgileri verdi: “1.2 milyon öğ-

rencininortalamaikioturumagirdiğini
düşünürsek, toplamda 3 milyon cevap
kağıdı basıyoruz. Rakamların hepsi
büyük 960 km boyunca cevap kağıdı
oluyor. Salondaki tüm evrakları BA-
UM’da basıyoruz. Tutanak kağıtların-
dan tutun da yaka kağıtlarına kadar
burada hazırlıyoruz. Kutuların harm-

anlaması diye çok büyük bir or-
ganizasyon var. 20 bin kutu
burada hazırlanıyor. Cevap ka-
ğıdı, yoklama listeleri, salon
sınav tutanakları gibi. Mat-
baaya sınav kutularını teslim
ediyoruz.Sonramatbaakapalı
devresistemiylesorukitapçık-
larınıbasıyor, sınavkutularına
yerleştiriyor, kutular mühür-
lenip kamyonlara sevk edile-
rek sınav yerine ulaşıyor.
Tabiibizbunlarıdatakipedi-
yoruz. Muazzam çalışan bir
ekipvar.Geçenyılbaşından
buyanasınavatamaları,ko-
ordinatörlerin bina ve gö-
revli belirleme süreci olsun
tümbilgisayarauygulama-
larıyazıldı. Yenibiryazılım
ekibi oluşturuldu, sorun
yaşamıyoruz. Öğrencile-

rin son dakika durum deği-

şikliklerioluyoramakimseyimağduret-
memek adına hepsini yönetiyoruz.”

40’tan Fazla Sınav

Organizasyonla ilgili olarak Yrd.
Doç. Dr. Kamil Çekerol ise “Döner Ser-
maye, Test Araştırma, Açıköğretim Fa-
kültesi ve BAUM hepsi eş zamanlı
çalışma içinde, birinin görevini aksat-
ması imkânsız. Sınavlar ve organizas-
yon ortaklaşa yapıldı. Göreve
geldiğimizden bu yana organizasyo-
nel yapıdaki gerçekleştirdiğimiz deği-
şikliklerin yanında, yasal
mevzuatlarda da ciddi değişiklikler
oluyor. Bu da elbette bütün organi-
zasyonun sürekli olarak yenilenmesi,
iyileştirilmesi anlamına geliyor. Örne-
ğin gelecek yıldan itibaren şu anki
ödeme şekilleri de değişecek ve öde-
meler artık banka üzerinden olacak.
Ayrıca 2012-2013 öğretim yılında
tüm programlarımız dönemlik sis-
teme geçiyor. Buna bağlı olarak sınav
sayımız dörde çıkacak ve çok daha
dar bir takvimle çalışacağız. Ders çe-
şitliliğimizin iki katına çıkacağı dik-
kate alındığında var olan baskı
sistemlerimizinde yeterliliği sorgu-
lanmakta ve ihtiyaçlar doğrultusunda
yenileme çalışmaları yapılmaktadır.
Tüm bu çalışmalar için analistlerimiz,
yazılım ekibimiz ve idare ekibimiz
var. Bu yüzden fazla da geçici işçi ça-
lıştırıyoruz.” şeklinde konuştu.

Sistem Dönüşümü

BAUM idari ekibinden alınan bilgiye
göre sınavların değerlendirme işlemi
de BAUM’da titizlik içinde yapılıyor.
Ayrıca açıköğretim sınavlarının ya-
nında online sınavlar ve diğer sınavlar
dikkate alındığında bir yılda 40’ın üze-
rinde sınav organizasyonu gerçekleşti-
riliyor. Önümüzdeki senenin “sistem
dönüşümü” açısından önemli oldu-
ğunu belirten BAUM idarecileri, so-
runları çözmek ve mevcut yapıyı daha
iyi bir hale getirmek için çalıştıklarını
kaydediyor.

Açıköğretim sınavlarının
gizli kahramanları: BAUM

Bilgisayar Araştırma ve Uygulama Merkezi Yılda 40’dan Fazla Sınav Gerçekleştiriyor

Öğr. Gör. Sibel
Yılmazel

Yrd. Doç. Dr.
Özgür Yılmazel

Yrd. Doç. Dr.
Kamil Çekerol

Yrd. Doç. Dr.
Cem Çetek

Bilgisayar Araştırma ve Uygulama Merkezi bünye-
sindeki farklı birimler sınavların sorunsuz bir şekilde
yapılabilmesi için büyük bir uyum içinde çalışıyor.
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Mavisel Yener
kitaplarını
imzaladı
Anıl AKSOY

� Çocuk kitapları yazarı Mavisel
Yener, 27 Mart günü Özel Çağdaş İlk-
öğretim Okulu öğrencileri ile buluştu.
Söyleşide Yener, yazarlık serüvenini
öğrencilerle paylaşırken, iyi bir yazar

olabilmek için önce-
likle iyi bir okur
olmak gerektiğini
vurguladı. Yenel
daha sonra öğ-
rencilerin sorula-

rını yanıtladı ve
kitaplarını imza-

ladı.

Öğrenci
platformunun
konu başlığını
biz belirledik
Barış Can KERMAN

� İstanbul’da 6-7-8 Nisan günlerinde
gerçekleşen Farmavizyon Eczacılık
Fuarındaki Öğrenci Platformunun bu
yılki konu başlığını ve sloganını Üniver-
sitemiz Eczacılık Fakültesi öğrencileri
belirledi. 13 farklı üniversiteden katılan
eczacılık fakültesi öğrencileri Farmaviz-
yon Öğrenci Platformunda seçilen
konu üzerinde düşüncelerini paylaşıp
bir sonuca varmaya çalıştı.

Farmavizyon Eczacılık Fuarının Tür-
kiye’nin en büyük eczacılık fuarı oldu-
ğunu söyleyen Anadolu Üniversitesi
Eczacılık Fakültesi Öğrenci Temsilcisi
Mehmet Toruk “13 Eczacılık Fakülte-
sinden 39 temsilcinin katıldığı toplan-
tıda, birçok üniversitenin sunumları
incelendikten sonra bizim ‘Fitoterapi
Eczacıya Aktar’ılsın Bitkiler Masum Kal-
sın’ sloganlı sunumuz seçildi. Eczacılı-
ğın temel sorunlarını
anlattığımız sunuyla
üniversitemizi be-
nimle beraber fakül-
temiz
öğrencilerinden
Sevda Makineci ve
Sait Zafer Çu-
kurkent
temsil
etti.”
dedi.

Tümsev SAYAR

� İletişim Bilimleri Fakültesi (İBF) ve Es-
kişehirVergiDairesiBaşkanlığınınvergi
dairesininüst,ortadüzeyyöneticileri ile
uzman personeline iletişim becerileri
kazandırmak amacıyla gerçekleştirilen
“İletişim Teknikleri ve Çözüm Yolları”
konuluseminer6Nisan’dasonaerdive
sertifika töreni de aynı gün yapıldı. Tö-
rene Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, Eski-
şehir Vergi Dairesi Başkanı Fatih
Kızıltepe, İBF Dekanı Prof. Dr. Nezih
OrhonileseminerleriverenİBFöğretim
üyeleriYrd.Doç. Dr. Yavuz Tuna ve Doç.
Dr. Rasime Ayhan Yılmaz katıldı.

Törende konuşan Fatih Kızıltepe

“Vergi Dairesi olarak vatandaşlarla iliş-
kilerimiz çok yoğun ve iletişim konu-
sunda yöneticilerimizi, uzmanlarımızı
daha teknik ve akademik anlamda bil-
giye kavuşturmak için neler yapabile-
ceğimizi düşündük. Bu konuya da
Anadolu Üniversitesi Rektörlüğü ve İBF
Dekanlığıçokyoğunilgigösterdi.Bizsiz-
den daha istekliyiz dediler ve böyle bir
çalışmayıçokkısasüredegerçekliğeka-
vuşturduk. Ben Rektörümüz Prof. Dr.
Davut Aydın nezdinde tüm hocaları-
mıza çok teşekkür ediyorum.” dedi.

Prof. Dr. Orhon da “Bu tür çalışma-
ları yaparken oyun arkadaşınız
önemli, biz bu sefer Eskişehir Vergi Dai-

resinin değerli çalışanlarıyla beraber
keyifli bir oyun oynadık.'' diye konuştu.

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın ise şun-
ları söyledi:

“Değişen dünya koşullarında bilgi ve
iletişimönemlihalegeldi. İletişiminizve
bilginiz kadar güçlüsünüz ki bilginin de
ekonomik ömrü 2,5 senedir. Bütün bu
yapı içinde bilginin güncelleşmesi, sü-
rekli işinizi yaparken değişen koşullara
uyum ihtiyacı doğuruyor ve kendinizi
yenilemeniz gerekiyor. İşte bu yenile-
menin adı ‘Yaşam Boyu Eğitim’dir.
Dünya iletişim teknolojisindeki geliş-
melerveküreselleşmeböylebir tabloyu
önümüze getirdi. Biz de Anadolu Üni-

versitesi olarak ‘Yaşam Boyu Eğitim’
misyonunu yerine getirmeye çalışıyo-
ruz. Türkiye çapında birçok projemiz
var. Ancak bu projeleri yaparken yaşa-
dığımız yerleri de unutmamamız ge-
rekiyor ve bu yaratılan faydadan
herkesin yararlanması gerekiyor. Biz
her düzeyde eğitimde varız, gelecek-
teki programlarda da beraber olmayı
arzu ediyoruz.''

Konuşmaların ardından Vergi Daire
BaşkanlığıadınaFatihKızıltepeProf.Dr.
Davut Aydın'a plaket sundu. Plaket ve
çiçektakdimininardından,seminerka-
tılımcılarınasertifikalarınınverilmesiyle
tören son buldu.

Anıl AKSOY

� İktisadi İdari Bilimler Fakültesi (İİBF)
öğretim üyesi ve öğrencileri tarafından
gerçekleştirilen sosyal sorumluluk proje-
leri kapsamında yapılacak yardım kam-
panyası için gönüllüler bekleniyor.

“Topluma Hizmet Uygulamaları
Dersi” çerçevesinde geçen dönem Sos-
yal Hizmetler ve Çocuk Esirgeme Ku-
rumu 7-12 yaş çocuk yuvasında çeşitli
çalışmalar yaptıklarını belirten İİBF öğ-
retim üyesi Yrd. Doç. Dr. Yener Şişman,
bu çalışmalar esnasında burada kalan
çocuklarla ilgili birtakım saptamalarda
bulunduklarını ve bunun sonucunda
İİBF olarak yuvada kalan çocuklar için
yardım kampanyası düzenlenmeye
karar verdiklerin söyledi.

Şişman “Burada kalan çocukların
top ve bisiklet gibi ihtiyaçlarının oldu-
ğunu tespit ettik. Kurumda kalan 42 ço-
cuğa karşılık üç bisiklet olduğunu ve bu
bisikletlerden de sadece bir tanesinin
kullanılabilir durumda olduğunu gör-
dük. Bu nedenle kurumda kalan çocuk-
lara bisiklet hediye etmeyi düşündük.
Eskişehir’de çeşitli mağazalardan fiyat
alındı. Bir firma bize bisikleti maliyet fi-
yatı olan 162 TL’den verebileceğini
iletti. Bu markanın Eskişehir’de iki ayrı
servisi bulunduğundan bisikletler uzun
süreli kullanılabilecek. İmkânı olan ho-
caların ve idari personelin katkıda bulu-
narak bu çocuklara bir bisiklet hediye
etmek isteyeceklerini umut ediyoruz.
Bisikletlerin alımı sonrasında fatura alı-
narak uygun bir yerde isimsiz olarak
ilân edeceğiz." dedi.

Kampanyaya destek vermek isteyen-
ler İİBF öğretim üyesi

Yrd. Doç. Dr. Yener
Şişman ve Çalışma
Ekonomisi ve En-
düstri İlişkileri Bö-
lümü Sekreteri

Alev Ozan ile bağ-
lantı kurabilir.

Kimsesiz
çocuklar bisiklet
bekliyor

İdil SOYEL

� Mühendislik Fakültesi “Kurum Kül-
türü Anketi” çalışmasının değerlendi-
rilmesi kapsamında KORDSA
GLOBAL’den Yönetim Sistemleri Mü-
dürü Aykut Alp Yılmaz’ı ağırladı. Yıl-
maz, 29 Mart günü Mühendislik
Fakültesi Seminer Salonu’nda “Mü-
hendislik Fakültesinde Süreçlerle Yö-
netim Modelinin Kurulması” konulu
altyapı projesi kapsamında vizyon,
misyon ve ana stratejileri besleyen
temel değerlerin belirlenmesi ve
uygun iş yapış tekniklerinin geliştiril-
mesiamacıyla“DoubleSCube”modeli
kullanılarakuygulanananketindeğer-
lendirmesini yaptı.

Toplantının açılış konuşmasını
yapan Mühendislik Fakültesi Dekanı
Prof.Dr.TuncayDöğeroğlu,kurumkül-
türünü belirleme çalışmalarının ken-
dileri için oldukça yararlı ve iyi bir
deneyim olduğunu belirterek fakülte-

deki mevcut durumu görmek açısın-
dan bu tür bir çalışmanın önemli ol-
duğunu vurguladı.

Aykut Alp Yılmaz ise kurumsal bir
değişim yaratmada kurum kültürü-
nün önemine dikkat çekti. Yılmaz
“Kurum kültürü büyük oranda ulusal
kültürünyansımasıdır.”diyerekulusal
kültürü tanımanın kurum kültürünü
belirlemedeki önemini vurguladı.
Kurum kültürünün her zaman değiş-
tirilip geliştirilebilir bir noktası oldu-
ğunu ifade eden Yılmaz “Endüstri
toplumunda olmak, rekabet etmek ve
farkyaratmakistiyorsakkültürümüzü
tanımalı ve hesaplaşmalarımızı yap-
malıyız. Ancak bu şekilde uyumlu bir
şirket veya kurum olarak var olabiliriz
ve kendimizi geleceğe taşıyabiliriz."
diye konuştu.

Yılmaz, ulusal kültür içindeki Türk
örgütlerinde bireylerin otoriteden ka-
çınan, farklılıklara hoşgörülü olma-

yan, güvensizlik yaşayan ve düşük iş
tatmini duyan yapıda olduğuna dik-
kat çekti. Son yıllarda endüstri top-
lumu olma yolunda yavaş da olsa bir
ilerleme kaydedildiğini belirten Yıl-
maz “Tarım toplumu gibi davranıyo-
ruz. Bir yandan da endüstri toplumu
olmaya çalışıyoruz ve bu durumun
sancılarını yaşıyoruz.” dedi.

Ankete katılımın yüksek oldu-
ğunu söyleyen Yılmaz, Mühendislik
Fakültesi kurum kültürünün mer-
keze yakın şekilde bölümlenmiş
kültür, paralı asker kültürü ve top-
luluksal kültür ögeleri içerdiğini be-
lirtti. Akademik personelin genel
durumunun beklendiği şekilde bö-
lümlenmiş kültüre, idari personelin
ise topluluksal kültüre daha yakın
olduğunu söyleyen Yılmaz yapıl-
ması gereken ilk işin “negatif de-
ğerlerin iyileştirilmesine yönelik
olması gerektiğini” ifade etti.

Endüstri toplumu olmaya çalışıyoruz
ama tarım toplumu gibi davranıyoruz

Vergi dairesi çalışanlarına eğitim

Nadiye YILMAZ
� Türk Mutfağı Uygulama ve
Araştırma Birimi (TÜMAB) Mü-
dürü ve Turizm Fakültesi Gas-
tronomi ve Mutfak Sanatları
Bölümü Başkanı Doç. Dr. Dün-
dar Denizer tarafından düzenle-
nen “Otel İşletmelerinde

Personel Davranışı” konulu söy-
leşiye Sultanahmet Four Sea-
sons Hotel ve Bosphorus Four
Seasons Hotellerinin yöneticileri
Erhan Yurtsever ve Tarkan
Aksoy konuşmacı olarak katıldı.
Four Seasons Oteller Zinciri hak-
kında bilgi veren Aksoy işletme-

nin otelcilik alanında birçok ilke
imza attığını söyledi

Erhan Yurtsever ise işletme ola-
rak misafirlere özel muamele gös-
terdiklerini belirterek “Gerektiği
durumlarda personelimize misa-
firlerimizi memnun etmeleri için
yetkiler de veriyoruz. ”dedi.

Otel işletmelerinde personel davranışı ele alındıOtel işletmelerinde personel davranışı ele alındı

Yrd. Doç. Dr.
Yener Şişman

Mavisel
Yener

Mehmet
Toruk
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İrem DÖNMEZ

� Rektör Prof. Dr. Davut Aydın 4 Ni-
san’da, Radyo A’da Nur Demir’in sun-
duğu “Rektörümüz Sorularınızı
Yanıtlıyor” isimli programa katıldı.
Rektör Aydın programda, hem Nur
Demir’in hem de öğrencilerin yönelt-
tiği soruları yanıtladı.

30 Yılın En Büyük Sınavı

7- 8 Nisan günlerinde, 1 milyon 168
bin öğrencinin, 82 il merkezinde Açık-
öğretim sınavına girdiğini belirten
Rektör Aydın “Bu hafta sonu, Açıköğ-
retim başladığı yıldan bu yana 30
yılın en büyük sınavını yaptık, en
büyük organizasyonunu gerçekleştir-
dik. Toplam 360 bin kişiye görev ver-
dik. Bunun 867 kişisi üniversite
temsilcimiz olarak katılıyor. Gerçek-
ten son 30 yılın en büyük organizas-
yonu ve bu organizasyon için 3
milyona yakın soru kitapçığı bastık.
Bütün bu organizasyonda görev alan
test birimimize, matbaadaki arkadaş-
larımıza, bilgi işlem merkezindeki ar-
kadaşlarımıza, bütün yöneticilere
teşekkür ediyorum. Artık üniversite
olarak büyük organizasyonları
yapma, başarıyla götürme gibi bir ya-
pımız var.” dedi.

Kurum içerisindeki, hizmet içi eği-
timlere önem verildiğini ve sürekli ge-
liştirildiğini ifade eden Rektör Aydın,
şunları söyledi:

“Gerek personelimizin, gerekse üst
düzey yöneticilerin eğitimi konu-
sunda, İletişim Bilimleri Fakültemiz-
deki dekan, dekan yardımcıları ve
öğretim üyesi arkadaşlarımız büyük
destek veriyor. Gelişim birimi de bu
anlamda destek veriyor. Gerçekten
iletişim eğitimine hepimizin ihtiyacı
var. Sorunların kaynağında iletişim-
sizlik yer alıyor. Bu anlamda da bu
programlar çok başarılı bir şekilde uy-
gulanıyor. Kamu kurum ve kuruluşla-
rından da bu şekilde talepler geliyor.
Üniversitemizde şu anda üst düzey
vergi dairesi yöneticilerinin eğitim
programı, iletişim eğitimi 3 gün sü-
reyle devam etti. Bunun da giderek
diğer kurumlarda yaygınlaşacağını
ümit ediyorum, umarım önümüzdeki
dönemlerde artacaktır. Buradan,
görev alan bütün arkadaşlarımıza
yine teşekkür ediyorum.”

Tiyatro Anadolu Turnede

Tiyatro Anadolunun bu sezon oy-
nadığı “Doyçland” isimli oyunu hak-
kında konuşan Prof. Dr. Aydın
“Bildiğiniz gibi biz Batı Avrupa’da
Köln merkezli 22 ülkede eğitim öğre-
tim hizmetleri veriyoruz. Oradaki
merkezde giriş kısmının bir bölü-
münü de sanat galerisi olarak düzen-
ledik. 2011 yılı aynı zamanda göçün
50'nci yılıydı. Biz de göçün 50'nci yılı
kapsamında, katkıda bulunmak
üzere bir yıl önce konservatuvardaki
arkadaşlarımızdan bununla ilgili bir
oyun sahneye koymalarını istedik.
Erol İpekli’ye ve ekibine buradan te-
şekkür ediyorum. Bildiğiniz gibi Doyç-
land'ı geçen yıl Köln’de oynadılar ve
bu oyun için bir yıl hazırlandılar. Çok
başarılıydılar. Oradan geldikten sonra
ise galası yapıldı ve oynanmaya
devam ediyor. Bunu Anadolu’nun
muhtelif yerlerine taşımamız gereki-
yor. Bu bağlamda da 8 Nisan'da An-
talya’da oynadılar. Bu arada bize

Devlet Tiyatroları sahnelerini tahsis et-
tiler ve oyun Antalya'da Devlet Tiyat-
rolarında oynandı. Daha sonrasında
ise Konya, Diyarbakır, Sivas ve İstan-
bul var. Yani görücüye çıktılar, tabiri
caizse. Çok da başarılı bir performans
sergiliyorlar. Ben hepsine teşekkür
ediyorum, başarılar diliyorum."

En Büyük Organizasyon

Prof. Dr. Aydın, bahar aylarında ger-
çekleştirilecek ve bu sene kapsamlı et-
kinliklere imza atacak olan Koçfest’e
ilişkin olarak ise şunları söyledi:

“Herhalde Türkiye’de bugüne kadar
yapılagelen en büyük organizasyon
olacağını düşünüyoruz. Geçen sene
Konya’da gerçekleşmişti. Koçfest’i Mev-
lana’nın kenti Konya’dan, Yunus Em-
re’nin kenti Eskişehir’e taşıdık.
Arkadaşlarım bu konuda çalışmalarını
sürdürüyorlar. Bildiğiniz gibi bu proje-
nin başında Naci Gündoğan bulunu-
yor ve diğer ekiplerle beraber projeyi
yönetiyor. Koçfest uygulamalarıyla bir-
likte kente gelmesi muhtemel misafir
öğrencinin 5 bin civarında olacağını
tahmin ediyoruz. Organizasyona, 110
üniversite çok değişik dallarda katılı-
yor. Görünen o ki çok etkin, cıvıl cıvıl,
üniversite öğrencilerimizin katıldığı,
yabancıların katıldığı, kentte çok
büyük bir hareketin olduğu bir organi-
zasyon olacak. Biz de böylece bu öl-
çekte ilk kez bir organizasyon
gerçekleştiriyoruz. Bunun deneyimle-
rini elde etmiş olacağız. Bundan sonra
da inşallah daha büyük organizasyon-
lara ev sahipliği yaparız diye düşünü-
yorum. Önemli bir deneyim olacaktır.
Sporla gençlerimizi buluşturmuş ola-
cağız. Birlikte Anadolu Üniversitesini
ve kenti en iyi şekilde topluma tanıtma
fırsatımız olacaktır diyoruz. Tabii bu
arada TRT Okul devreye girecek, TRT
Spor yayınları olacak etkinliklerde,
umarım siz de o arada Radyo A olarak
devrede olacaksınız.

Projelere Destek

Bir soru üzerine öğrenci kulüplerine
verilen destek konusunda dikkatli ve
seçici olduklarını belirten Prof. Dr
Aydın “Destekleri kesmedik. Çok iyi
projelere desteklerimiz devam ediyor.
Onlardan birisi de Güneş Enerjisi Ara-
baları. “Bildiğiniz gibi güneş enerjisiyle
ilgili program da yaptınız. Arkadaşları-
mızı Avustralya’ya, dünyanın bir
ucuna gönderdik. Hem İletişimden

hem Açıköğretimden hem de diğer fa-
kültelerden 15 kişiden fazla öğrenci-
den oluşan bir ekip 1.5 ay süreyle
Avustralya gibi dünyanın bir ucuna
gitti. Biz destekliyoruz ama ayağı yere
basan, daha katılımcı, daha somut,
katma değer yaratacak projeler olma-
sına özen gösteriyoruz. Desteğimiz
devam ediyor ama katma değer sağla-
yabilecek, katılımcı, fayda sağlayabile-
cek projeler olursa yurt içinde de yurt
dışında da destekliyoruz. Bu anlamda
kaynaklarımızı da hiç bir şekilde israf
etmek anlayışında değiliz, bunun da
özellikle altını çizeyim. Sadece gezi için,
gezmek için düşünülüyorsa ona pek
sıcak bakmayız.”

Kampüsleri Bağlayacak Proje

Yunus Emre Kampüsü ile İki Eylül
Kampüsünün birbirine bağlanması
konusunda bir proje olduğunu ifade
eden Aydın şunları söyledi:

“Tramvay hattıyla ilgili iki kampü-
sün bağlanması konusunda ciddi bir
proje hazırladık. Bu projeyi de şu
anda rafa koyduk. Çünkü Anadolu
Üniversitesi olarak Alpu’da büyük öl-
çekli 'Raylı Sistemler Mükemmeliyet
Merkezi' kuruyoruz. Onun içerisinde
evvela o proje öne geçti. Projelerin ön-
celiği değişti. Raylı sistemler öne ge-
çince bu proje rafta kaldı. Şu anda iki
kampüsü birbirine bağlama proje-
mizi ileri yıllara erteledik. Diğer raylı
sistemler test merkezimizi hayata ge-
çirdikten sonra onun içinde kendimi-
zin gerçekleştirebileceği bir uygulama
projesi olabilir. O nedenle ileriki yıllara
ertelendi. Ulaşımı da araçlarımızla iyi
bir şekilde gerçekleştiriyoruz.”

Öğrencilik Öne Geçti

Rektör Aydın, öğrenci işçilerin hak-
ları ile ilgili yapılan değişimlere yöne-
lik soruya ise şu yanıtı verdi:

“2 yıl önce YÖK bir düzenleme
yaptı. Eskiden öğrenciler öğrenci işçi
olarak çalışabiliyordu. Ama zaman
içinde bu çığrından çıktı. Öğrenci işçi-
liğin öğrenciliği gitmiş işçiliği kalmış.
7-8 yıl çalışan öğrencilerimiz vardı.
Tek dersten bekliyorlar ve işçi olarak
çalışıyorlar. Sadece bize özgü değil
bütün üniversitelerde. YÖK düzenle-
meye gitti ve öğrenci işçiliği, öğrenci-
nin çalışmasını günde 3 saatten
haftada 15 saatle sınırladı. Çünkü öğ-
renci işçi dediğiniz zaman normal bir
işçi gibi haftada 45 saat çalışıyordu.

Bu ortadan kalktı artık. Öğrenci iş-
çiyse -dünyanın başka ülkelerinde de
böyle- part-time çalıştırırsın, 3 saat ça-
lıştırırsın, 3 saat dersine gider. Haf-
tada 15 saat çalıştırırsanız 30 saat
gider dersine girer. Böyle bir uygu-
lama getirilince olay değişti. Bunu da
YÖK yeniden düzenledi. O nedenle
artık sigorta, yemek gibi unsurlar yok.
Öğrenci işçinin alım kuralları da belli-
dir. Belli alanlarda, ihtiyaç duyulan
alanlarda çok sınırlı ölçüde öğrenci
işçi alımımız var. YÖK böyle bir uygu-
lamaya geçince artık 4 yıllık eğitim
alacaksanız 4 yıldan fazla öğrenci işçi
olarak çalışamazsınız. 2 yıllık eğitim
süresindeyseniz 2 yıldan fazla çalışa-
mazsınız. Sizin çalışma süreniz eğitim
süresiyle kısıtlandı, dolayısıyla öğren-
cilik öne geçti.”

Bisiklet Ulaşımı Projesi

Kampüste bisikletle ulaşıma dair
çalışma yapıldığını belirten Rektör
Aydın “Bunu bütünlük içinde, bütün-
cül bir yaklaşımla ele almak gerekiyor.
Bisiklet olayını sadece kampüse rea-
lize etmeniz yetmiyor, bunun kentle
bağlantısının da olması gerekiyor.
Kentin gelişi gidişi, bisikletleri kentte
park edebilmeniz lazım. Kente bir bi-
siklet alıp gelebilmeniz lazım. Yani bu
aslında bir kent projesi olarak beledi-
yelerle birlikte bütüncül olarak ele
alınması gereken bir proje. Eğer ki
önümüzdeki süreçlerde belediyeleri-
miz veya Büyükşehir Belediyemiz
buna benzer bir bütünlük içinde
olursa biz de buna müdahil oluruz,
partner olarak katılırız. O zaman
anlam kazanır yoksa üniversite içeri-
sinde idari bilimlerden bir başka yere
gitmeniz sorunu çözmüyor. Av-
rupa’da birçok ilde de böyle bir bü-
tünlük içinde kullanılır. Bütüncül bir
yaklaşımı gerektiriyor. Projemizi aldık,
kenara koyduk, eğer ki ilerleyen sü-
reçte belediyelerde buna benzer uy-
gulamalar olursa, biz de projeye
katılırız diye düşünüyorum. Hem
spor yapıyorsunuz hem çevreyi kir-
letmiyorsunuz, hem enerji tasarrufu
sağlıyorsunuz, çok yönlü faydalı bir
şey. Umarım belediyelerin buna ben-
zer uygulamaları olur, biz de üniver-
site olarak buna dahil oluruz. 50’li
yıllarda herkesin bisikleti olan bir şe-
hirdi Eskişehir. Umarım tekrar realize
edilir ve biz de üniversite olarak ya-
şama geçiririz.”
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Johns Hopkins
Üniversitesi
ile ortak proje

Rektör Aydın, Radyo A’da Yayınlanan “Rektörümüz Sorularınızı Yanıtlıyor” Programına Katıldı

Türkiye’nin en büyük organizasyonu başlıyor

� Üniversitemiz ile Amerika Birleşik
Devletleri (ABD)’nin Baltimore kentinde
bulunan Johns Hopkins Üniversitesi
“Türkiye’de Sivil Toplum Araştırma Pro-
jesi” isimli bir proje yürütüyor. Proje
kapsamında; üniversitemiz öğretim
elemanları, 28 Şubat ile 5 Mart günleri
arasında Johns Hopkins Üniversitesi
Sivil Toplum Çalışmaları Merkezini
(Center for Civil Society Studies) ziyaret
etti. Ziyaret sırasında, projenin kap-
samı, amaç ve sınırları ile merkezle ola-
bilecek diğer iş birlikleri üzerinde
karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu.

Prof. Dr. Mustafa Özer’in yürütücülü-
ğünü yaptığı “Türkiye’de Sivil Toplum
Araştırma Projesi”nin yürütücü yar-
dımcılığını Doç. Dr. Sezgin Açıkalın, yü-
rütücü asistanlığını ise Arş. Gör. Mine
Karakuş gerçekleştiriyor. Doç. Dr. Nur-
can Turan, Yrd. Doç. Dr. Ahmet Tiryaki,
Yrd. Doç. Dr. Erkan Özata, Yrd. Doç. Dr.
Ayşe Hepkul ve Araş. Gör. Kasım Ak-
baş’ın ise araştırmacı olarak yer aldığı
projenin danışmanlığını da Prof. Dr. Ali
Şimşek ve Prof. Dr. Bayram Zafer Erdo-
ğan üstleniyor.

Alt Yapı Oluşturmaya Çalışacağız

Proje hakkında bilgi veren Doç. Dr.
Sezgin Açıkalın “Johns Hopkins Üniver-
sitesinin 1991 yılından itibaren 45’ten
fazla ülkede yerel iş birlikleri ile yürütü-
len uluslararası karşılaştırmaya olanak
tanıyan, ülke ölçekli ve Birleşmiş Millet-
lerin standart olarak kabul ettiği Milli
Gelir Hesaplama Modelinde kalıcı bir
değişikliği amaçlamış bir çalışmadır.
Projeyle Türkiye’de sivil toplumun istih-
dam ve gelire katkılarını temel alarak,
sektörün ekonomi içerisindeki öne-
mini belirlemeye çalışacağız. Bu sa-
yede, sektörün milli gelir hesaplarında
ayrıca göz önüne alınması ve yöntemi
konusunda ilgililere altyapı oluştur-
maya da çalışacağız.” dedi.

Gerek ABD ziyareti sırasında, ge-
rekse Türkiye’de yapılan karşılıklı gö-
rüşmeler ve eğitimlerle projenin
uygulaması için hangi kuruluşların
araştırma kapsamına alınacağının be-
lirlenmeye çalışıldığını ifade eden Açık-
alın, sektörün gelir ve istihdam
katkılarını belirlemek için ne tür yön-
temler kullanılacağı gibi konularda iki
üniversite arasında görüş birliğine va-
rıldığını belirtti. Ayrıca ziyaret sırasında
yine Johns Hopkins Üniversitesinde
merkezi bulunan diğer bir uluslararası
sivil toplum araştırmaları kurumu olan
The International Society for Third-Sec-
tor Research (ISTR) ile temaslarda bulu-
nulduğunu söyleyen Açıkalın “Bu
temaslar sonucunda 2012 ISTR İtalya
toplantısına proje amaçlarına uygun
bir şekilde Anadolu Üniversitesinin ka-
tılımı sağlanarak ve 2016 yılında yapı-
lacak toplantının da Anadolu
Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleşti-
rilebilmesi için ön görüşme yapılmış-
tır.” şeklinde konuştu.

Rektör Prof. Dr. Davut
Aydın, programda dinle-
yicilerden gelen soruları
canlı yayında cevapladı.
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İntihal
analizi yapan
program

Öğrenciler fizik ve teknolojiyi takip ediyor

Erdem
ve Topuz
konuğumuzdu

Kabin
Hizmetleri
Programı ilk
mezunlarını
veriyor

Ulaştırma için yeni araçlar tahsis edildi
Umut Yaşar İNAN

�Anadolu Üniversitesi araç filosuna
9 araç daha eklendi. Araçlar hem
uzaktan öğretim hizmetlerinin daha
hızlı yürütülmesi hem de örgün öğ-
retim faaliyetlerinin desteklenmesi
için kullanılacak. Üniversitemiz, Lo-
jistik İşletme Araç Filosuna
2010/2011 yılında alınan araçlarla
araç otoparkı tamamen yenilendi.

Yeni araçların kullanım alanlarının

içinde örgün öğretim öğrencilerin
araştırma ve inceleme gezileri önce-
likli sırada yer alıyor. Açıköğretim sı-
navlarında da kullanılan araçlar
sınav malzemelerinin taşınmasında,
sınavda görev alan personelin ulaşı-
mında, Açıköğretim bürolarına kitap
ve malzeme aktarımında önemli rol
üstlenecek. Anadolu Üniversitesi öğ-
rencilerine sosyal yaşama hazır-
lanma fırsatı sunan öğrenci

kulüplerinin düzenlediği faaliyetler
gibi birçok farklı alanda kullanılacak
olan araçlar Anadolu Üniversitesi
ulaştırma servisinin faaliyetlerini
daha iyi sürdürebilmesine olanak
sağlayacak.

Üniversitemizin araç filosuna
2010 yılında 15 minibüs, 15 binek
otomobil, 5 de otobüs; 2011 yılında
ise 5 kamyon, 2 kamyonet ve 2 de
4x4 pikap araç daha eklenmişti.

Cengiz ÖZKAN

� Çocuk Üniversitesi kapsamında yü-
rütülen “Takipteyiz” programı, Çocuk
Üniversitesi yaz programlarına katılan
14-17 yaş grubundaki 16 çocuğu mi-
safir etti. Öğrencilerin fen bilimleri ala-
nındaki görüş ve düşüncelerini,
bilimsel prensipler çerçevesinde geliş-
tirmeyi amaçlayan programın bu haf-
taki konuğu Fen Fakültesi Fizik
Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Engin
Tıraş oldu. Fen Fakültesi Fizik Bölü-
münde 28 Mart günü düzenlenen
programa Çocuk Üniversitesi Müdürü
Prof. Dr. Ertuğrul Yörükoğulları ve Fen
Bilimleri Alan Koordinatörü Yrd. Doç.
Dr. Metin Altan da katıldı.

Doç. Dr. Engin Tıraş, 16 çocuğa fizik
alanında yaptığı çeşitli çalışmalarını
anlattı. Kendi kurduğu ve geliştirdiği
Optoelektronik Malzeme ve Aygıt Araş-
tırma Laboratuvarında, teknoloji ala-
nındaki gelişmeleri çocuklarla
paylaşan Doç. Dr. Tıraş, çocuklara ilk
olarak süper iletken malzeme ile man-

yetik alan üretimini anlattı. Ardından
yüklü parçacıkların manyetik alan al-
tındaki hareketlerini tanıtan Tıraş, te-
lekomünikasyon teknolojisinde
kullanılan malzemelerin sıcaklığa
bağlı optik duyarlılıkları üzerine ço-
cuklarla birlikte deneyler yaptı.

Şu ana kadar alanında özgün çalış-
malar yapılan Türkiye çapındaki ilk ve

tek olan laboratuvarda, çocuklar fen
bilimleri alanında yapılan uygulama-
ları yerinde görme şansı buldu. Buluş-
manın son aşamasında çağdaş bir
fizikçi olarak farklı mühendislik alan-
ları ile ortak çalışma imkânları ve fizi-
ğin teknolojiye sağladığı katkılar
tartışıldı. Öğrenciler, cep telefonundan
kuantum bilgisayarlara kadar tekno-

lojik gelişmelerin her aşamasında, fizi-
ğin yerine ve önemine, uygulama la-
boratuvarında tanık oldu.

Program sürecinde meraklı ve yete-
nekli öğrenciler, ilgi alanları konu-
sunda akademik düzeyde çalışmalar
yapan öğretim üyelerinden merak et-
tikleri konularda bilgi almaya devam
edecek.

Günsu UYANIK

�Bilgisayar Araştırma ve Uygulama
Merkezi (BAUM) tarafından düzenlenen
iThenticate ve Turnitin programlarının
eğitimi 23 Mart günü Mavi Salon’da ger-
çekleştirildi.

Programların eğitimini veren Altan
Gürsel “iThenticate; yayıncıların, araştır-
macıların ve yazarların belgelerini birkaç
dakika içinde hızlı ve kolayca kontrol
edebilmeleri amacıyla dizayn edilmiştir.
Web tabanlı bir arayüz kullanılıyor. İnti-
hal analizi yapılacak belge, kullanıcı tara-
fından iThenticate programına, bir
e-postaya eklenti belge ekler gibi kolay-
lıkla yükleniyor, intihal analizi birkaç da-
kika içinde bitirilebiliyor. iThenticate’ye
yüklenen her belge büyük bir veritaba-
nındaki belgelerle karşılaştırılıyor. Bu ve-

ritabanı içinde 90 binden
fazla önemli gazete,

dergi, süreli yayın-
lar ve kitapların
yanı sıra tüm bun-
lara ek olarak 20
milyardan fazla
web sayfası ve ar-

şivi bulu-
nuyor.”
dedi.

Seçil Büşra BAŞCI

� İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İş-
letme Bölümü Pazarlama Yönetimi
dersi kapsamında düzenlenen “İşletme
öğrencileri gerçek pazarlama dünya-
sına katılıyor” konulu etkinlik 29 Mart
günü Video Konferans Salonu’nda ya-
pıldı. Doç. Dr. Figen Ersoy ve Arş. Gör.
Perçin Batum yönetiminde düzenlenen
etkinliğe C2A (Come To Action) Ajansı-
nın ortakları Ergün Erdem ve Barış
Topuz konuşmacı olarak katıldı.

Ergün Erdem etkinlikte bir bankanın
yakın bir tarihte hayata geçirmeyi plân-
ladığı proje için yeni fikirlerin üretilmesi
amacıyla gerçekleştirilen çalışmayı an-
lattı. Eskişehir Sokak Festivali’nin spon-
soru olan Play Card’ın “Sokakta Neler
Oluyor?” sloganıyla yola çıkan öğrencile-
rin festivale daha fazla ilgi çekmek için
ileri sürdüğü; sokak sanatçılarını sosyal
medya üzerinden davet etmek, festival
alanına oyun çadırları kurmak, su sa-
vaşı ve kareoke benzeri yarışmalar dü-
zenleyerek hediyeler dağıtmak gibi
görüşleri değerlendirildi.

Gamze ÇELİK

� Bilgisayar Araştırma ve Uygulama
Merkezinde (BAUM) 30 Mart günü
satınalmaistekotomasyonuhakkında
eğitim verildi. BAUM tarafından dü-
zenleneneğitimde,projeyöneticisiMü-
zeyyen Soybakış tarafından SKSD
yöneticilerine ve memurlarına “Mal-
zemeTalepveİstekSistemi”tanıtılarak
sistemin kullanımı anlatıldı. Eğitime
SKSD Başkanı Celal Avni Öztürk ile
proje grubu üyeleri Çiğdem Kaymaz,

Murat Cankonya, Nurhan Bozkurt,
Emrah Kaya konuşmacı olarak katıldı.

Proje yöneticisi Soybakış, bu sis-
temle zaman ve iş gücü tasarrufu sağ-
lanacağını, evrakların kaybolma
durumunun ortadan kaldırılıp daha
kısa sürede malzeme alımlarının ger-
çekleşeceğini dile getirdi. Bu sistemle
her şeyin internet üzerinden onayla-
nacağını, imzanınortadankalkacağını
ve il dışında olan yetkililerin işlerini ko-
laylıkla halledebileceğini ifade eden

MüzeyyenSoybakış,sisteminönemini
şusözlerle ifadeetti: “Busistem,birim-
lerinyıllıkstokkontrollerininyapılması
açısından çok önem taşıyor. Ayrıca bu
sistemlekâğıt israfınıdaortadankaldı-
rıyoruz.”

SKSD Başkanı Celal Avni Öztürk de
sisteminuygulamayageçmesininken-
disini çok mutlu ettiğini ifade ederek
“Bu sistemin Üniversitemiz ve Daire
Başkanlığımızadınayararlıolduğudü-
şünüyorum.” dedi.

Satın alma istek otomasyonu ile takip kolaylığı

Nadiye YILMAZ

� Eskişehir Meslek Yüksekokulu
(EMYO) Ulaştırma Hizmetleri Bö-
lümü, Sivil Havacılık Kabin Hizmet-
leri Programı ilk mezunlarını bu yıl
verecek. Mezun olacak öğrencilere iş
olanağı sunmak amacıyla, Corendon
Havayolları İnsan Kaynakları Mü-
dürü Berna Oskay ve Kabin Hizmet-
leri Müdürü Aylin Özkandil 27-28
Mart günlerinde EMYO’da öğrenci-
lerle mülakat gerçekleştirdi.

Mülakat sonrası EMYO Seminer Salo-
nu’nda öğrencilerle bir söyleşi gerçek-
leştiren Oskay ve Özkandil, birinci sınıf
öğrencilerine önerilerde bulundu. Ana-
dolu Üniversitesinin Sivil Havacılık
Kabin Hizmetleri Programını açmasına
çok sevindiklerini belirten Berna Oskay
“Sivil havacılığa en çok kıymet veren ve
çaba gösteren üniversite Anadolu Üni-
versitesidir.” dedi.

İki gün süren ve eleme yoluyla yapı-
lan mülakatlarda teknik bilgi açısın-
dan bir eksikle karşılaşmadıklarını
ifade eden Oskay, öğrencilerin İngiliz-
ce’ye biraz daha ağırlık vermeleri ge-
rektiğini söyledi.

Mülakatta değişen durumlarda
kabin memurunun nasıl davranması
gerektiğine yönelik sorular sorduklarını
kaydeden Oskay “Sorularımızla sizin
ne kadar soğukkanlı olduğunuzu ölç-
meye çalışıyoruz.” dedi.

Aylin Özkandil ise genel olarak aday-
ların durumundan memnun oldukla-
rını belirterek şunları söyledi: “Bazı
arkadaşlarımız engellilerle iletişim ile il-
gili sertifikalar almışlar. Burada bunu
görmek beni çok mutlu etti. Bu benim
için 2’nci bir dil anlamına geliyor. Bu
tür sertifikalar almak için zaman ayırın
çünkü bu engelli yolculara yardım için
çok önemli.”

�Ayrıntılar için...
http://e-gazete.anadolu.edu.tr

Altan
Gürsel

Ergun
Erdem
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Dansın
ustaları
ders verdi

‘Su Çatlağını
Buldu’
Cannes’da

4 el ve 2 piyano ile görkemli konser

Tümsev SAYAR

� Amerika Birleşik Devletleri An-
kara Büyükelçiliğinin desteği ile
Açık Dans Stüdyosu Projesi Çağ-
daş Dans Atölyesi ve Performans
etkinlikleri, Antalya ve Anka-

ra’dan sonra 22-24 Mart günle-
rinde Sinema Anadolu’da

gerçekleştirildi. Açık Dans Stüdyosu-
nun proje ortağı ise İletişim Bilimleri
Fakültesi ve Dans Kulübü bünye-
sinde çalışmalarına devam eden
“Modem Dans Grubu” oldu.

2 gün süren atölye çalışmalarında
Yıldız Teknik Üniversitesi Modern
Dans Anasanat Dalı öğretim eleman-
larından Arş. Gör. Tan Temel ve Arş.
Gör. Sernaz Demirel ile vücut yapısı
içerisinde eklemlerin çalışmasına yö-
nelik teknik dersler yapıldı. Prince-
ton University Lewis Art Center
öğretim elemanı Rebecca Lazier ve
Terrain Dans Company dansçıların-
dan Silas Riener, Jennifer Lafferty ve
Rashaun Mitchell ise vücudun boş-
luktaki yapısı, ritim ve eklemler üze-
rine yoğunlaşarak kolay ve doğal
hareketi yakalamak üzerine teknik
ders verdi.

Tümsev SAYAR

� İletişim Bilimleri Fakültesi (İBF) Si-
nema Televizyon Bölümü 4’üncü sınıf
öğrencisi Uğur Egemen İres, 65. Can-
nes Film Festivali’nin kısa film bölü-
müne katılmaya hak kazandı. T.C
Kültür ve Turizm Bakanlığı Telif Hak-
ları Sinema Genel Müdürlüğünün “Ge-
leceğin Sineması Projesi” kapsamında
desteklediği film, uğradığı silahlı saldırı
sonucu yaşamını yitiren Agos gazetesi
Genel Yayın Yönetmeni Hrant Dink’in
bir hikâyesinin uyarlaması.

2007 yılında öldürülen Dink’in, her
yıl Fransa’dan Türkiye’ye gelen ve Si-
vas’ın bir köyünde yaşamı son bulan
Ermeni asıllı Türkiye Cumhuriyeti va-
tandaşı kadının yaşımını anlatan “Su
Çatlağını Buldu” adlı hikâyeyi okudu-
ğunda çok etkilendiğini belirten Uğur
Egemen İres, hikâyenin tamamen hü-
manist bir yapıya sahip olduğunu dile
getirdi. İres “Köy halkının, o kadını sa-
hiplenmesi beni duygulandırdı. Hikâ-
yeyi çok samimi buldum. Bunu 2010
yılında kısa film senaryosu haline getir-
mek istedim. Agos gazetesi yetkilileri
ve Hrant Dink’in kızıyla görüştüm. Hi-
kâyenin özünün bozulmasını isteme-
diler. Görüntü yönetmenim Şükrü
Özçelik ile bu projeyi uzun uzun konu-
şup senaryomuzu yazdık. Geçtiğimiz
yaz da filmin çekimini bitirdik. Fakülte
Dekanımız Prof. Dr. Nezih Orhon, filmi
çektiğimiz Hamidiye köyüne her gün
bizim için yemek getirdi. Prof. Dr.
Sezen Ünlü hocamız bize lojistik des-
tek sağladı. Bazı ekipmanlarımızı bir
film şirketinden sağladık. İmece usulü
bir film yapmaya çalıştık.” dedi.

BaşkaFestivallerdedeGösterilecek

Filmi çekerken Cannes Film Festiva-
line katılmak gibi hedeflerinin bulun-
madığını söyleyen İres şu şekilde
devam etti:

“Filmde, Hrant Dink'in öldürülme-
siyle her yıl yürüyüş düzenleyen in-
sanların sesi olmaya çalıştık.
Çektiğimiz kısa filmimizi, hocalarımı-
zın da teşvikiyle bir uluslararası film
festivaline göndermeye karar verdik.
Yaptığımız araştırmalarda ilk film fes-
tivalinin Cannes olduğunu öğrendik.
Geçen ay, Cannes Film Festivaline
filmi gönderdik. Filmimiz, 31 Mart’ta
festivalin Short Corner bölümünde ya-
yınlanma hakkı kazandı. Bu çok abar-
tılacak bir bölüm değil. Film belli
aşama ve kriterlerden geçtikten sonra
kabul edildi. Bundan sonraki aşa-
mada ülkemizdeki çeşitli festivallerde
de filmin gösterimini yapacağız, Eski-
şehir Uluslararası Film Festivalinde de
filmin gösterimi gerçekleştirilecek.”

İres, 16-27 Mayıs'ta Cannes’de gös-
terileceğini ve festivale Prof. Dr. Nezih
Orhon ile gitmeyi plânladıklarını da
sözlerine ekledi.

Anadolu’da halk müziği esintisi

Cengiz ÖZKAN

� Devlet Konservatuvarı öğretim üye-
leri, 4 El & 2 Piyano konserinde sanat-
severlerle bir araya geldi. 2 Nisan
Akşamı Atatürk Kültür Merkezi Opera
ve Bale Salonu’nda düzenlenen kon-
serde Sergei Rachmaninov, Antonin

Dvorak, Maurice Ravel ve Astor Piaz-
zolla’nın eserlerine yer verildi.

Konserde sahneye ilk olarak Öğr.
Gör. Dr. Hale Vural ve misafir Öğr. Gör.
Emine Bilir çıktı. İkili, Rachmani-
nov’un 1 numaralı suiti’nden “Largo
di molto” ve “Allegro maestoso” eser-

lerini çaldı. Daha sonra ise Öğr. Gör.
Robert Farkas ve Arş. Gör. İrem Çelik-
ten ikilisi Dvorak’ın Slav Danslarından
46’ıncı ve 72’nci operetlerini icra etti.
Ardından Farkas’a, Devlet Konserva-
tuvarı öğrencilerinden İrem Temür-
can fagotuyla eşlik etti.

Öğr. Gör. Arman Artaç ve Arş. Gör.
Eser Öykü Dede ise Ravel’in Ma mere
l’Oye eserinden 5 parça çaldı. Konser,
Öğretim Görevlisi Özge Güncan ve
Arş. Gör. İrem Çelikten'in çaldığı Piaz-
zolla’dan “Adios Nonino” isimli ese-
riyle sona erdi.

Eren DEMİRKIRAN

� Sunuculuğunu Uzman Dr. Güzin
Kıyık’ın yaptığı Radyo A’da yayınla-
nan Tam 12’den programına Ka-
çakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü Madde
Bağımlılığı İzleme ve Önleme Büro
Amirliğinden polis memuru Bahri
Yıldız konuk olarak katıldı. Polis Haf-
tası etkinlikleri kapsamında 5 Nisan
günü yayımlanan programda Bahri
Yıldız, Türkiye Uyuşturucu ve Uyuş-
turucu Bağımlılığı İzleme Merkezi-
nin (TUBİM) çalışmaları ve madde
bağımlılığı hakkında bilgi verdi.

Madde bağımlılığının artık tedavi
edilebilen bir hastalık olarak görül-
düğünü belirten Yıldız “Madde ba-
ğımlısı ve kullanıcısına bir suçlu
gözüyle değil, tedaviye ihtiyacı olan
tedavi ile bağımlılığını giderebilece-
ğimiz bir hasta gözüyle bakıyoruz.
Bu nedenle bağımlı olan bir birey,
adlimakamlar takibatabaşlamadan
önce polise veya sağlık kuruluşuna
tedavi olmak için müracaat ederse

bu konu
h a k -
k ı n d a
herhangi
bir ka-
nuni işlem
yapılmıyor.
Amacımız bi-
rilerine ceza
vermeye yönelik değil; tedavi ettir-
mek, bağımlılıktan kurtarmak, ba-
ğımlı olmamalarını sağlamaya
çalışmak. Polis gözüyle de böyle ba-
kıyoruz.” dedi.

Toplumda süreklikullanılanuyuş-
turucu bağımlılığının dar bir tanım
olduğunuveyanlışkullanıldığınınal-
tını çizen Yıldız, bağımlılık yapıcı
maddelerin içinde uyuşturucu, uya-
rıcı hatta halüsinojen maddelerin de
olduğunu belirtti. Madde bağımlılığı
ile uyuşturucu kavramlarının birbi-
rinden farklı olduğunu vurgulayan
Yıldız “Madde bağımlılığı içerisinde
uyuşturucu sadece bir kolu oluştu-
ruyor. Bunun dışında uyarıcı ve ha-

lüsinojen de diğer kolları oluşturu-
yor. Mesela alkol ve tütün bağımlılık
yapan madde ama uyuşturucu
madde değil.” diye konuştu.

Madde bağımlısı olan birçok gen-
cin merak, özenti ve arkadaş etki-
siyle başladığını ifade eden Bahri
Yıldız “Bu konuda daha dikkatli
olunması gerektiğini düşünüyoruz
ve bu yüzden aramızda bir kural
koyduk. Bu kural gereği elimizden
geldiğince biz madde ismi verme-
meye çalışıyoruz. Gençlerimize kötü
örnek olmaması, ilgi uyandırma-
ması ve merak uyandırmaması
adına isminin bile anılmasını iste-
miyoruz” dedi.

Madde bağımlılığı
ile uyuşturucu
farklı kavramlar

Bahri Yıldız

Müzik Kulübü tarafından
düzenlenen konser dinleyici-
lerin büyük ilgisiyle karşılaştı.

Güzin Kıyık

Madde bağımlılığı
ile uyuşturucu
farklı kavramlar

İdil SOYEL

� Müzik Kulübü tarafından düzenle-
nen 2. Anadolu Üniversitesi Amatör
Halk Müziği Konseri 9 Nisan günü Si-
nemaAnadolu’dagerçekleşti.Konserde
Grup Dem, Grup Öykü ve Grup Har-
man Yeri sahne alarak katılımcılara ke-
yifli dakikalar yaşattı.

İlk olarak sahneye çıkan Grup Dem,

üç parça seslendirdi. Solist Derya Gü-
naydın, klasik gitarda Musa Korkmaz
ve bağlamada Eren Tosun’dan oluşan
grup, Sabahın Seherinde ve Kendine
İyi Bak adlı parçalarla konsere başla-
dılar. Son olarak Neredesin Sen adlı
parçaya yer veren grup, dinleyiciler-
den büyük alkış aldı.

ArdındanklasikgitardaSerkanSevinç,

bas gitarda Kamil Kaplan, bağlamada
EmrahKılıç, flütteÖyküBaşakÜnal,per-
küsyondaKorayDemirayvesolistErkan
Aslan’ınyeraldığıGrupÖyküsahnealdı.
Grup, ÖtmeBülbül, BahçedeYeşil Çınar,
Deniz Koydum Adını gibi türkülerle din-
leyicilere coşku dolu dakikalar yaşattı.

Son olarak sahneye çıkan Grup Har-
man Yeri ise sevilen Arapsaçı adlı şar-

kıyla performanslarına başladılar. Bağ-
lamada Ozan Erkek, bateride İbrahim
SamiAktürk,gitardaAyhanKayalar,bas
gitarda Doğan Ölmez, kemanda Ömür
Ercedoğa,perküsyondaKaracaKızayve
solist Süha Kahraman’ın oluşturduğu
grup Nefesim Nefesine, Ayrılık , Seviyo-
rum Seni parçalarını seslendirerek din-
leyicilerden büyük beğeni topladı.
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Hande ÇEVİK

� 3.Uluslararası Turizm Karikatürleri
Yarışması Sergisi, 4 Nisan günü Kari-
katür Sanatını Araştırma ve Uygulama
Merkezi’nde açıldı. Anadolu Üniversi-
tesi Karikatür Sanatını Araştırma ve
Uygulama Merkezi Müdürü Yrd. Doç.
Dr. Sadettin Aygün, serginin açılışına
ev sahipliği yaparken, sergiye Vali Yar-
dımcısı Dr. Ömer Faruk Günay ve

Güzel Sanatlar Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Bilgehan Uzuner katıldı.

İlki 2009 yılında düzenlenen Ulus-
lararası Turizm Karikatürleri Yarışma-
sına, 50 ülkeden 269 sanatçı 599
karikatürle; 2010 yılında yapılan ikinci
yarışmaya ise 42 ülkeden 185 sanatçı
404 eserle katıldı. Bu yıl düzenlenen
yarışmaya ise 39 ülkeden 163 sanatçı
405 karikatürle katıldı.

Azerbaycan Karikatürcüler Birliği
Başkanı Bayram Hacızade, FECO-Kari-
katürcü Organizasyonları Federas-
yonu Başkanı Hüseyin Çakmak, FECO -
Japonya Karikatürcü Organizasyonları
Federasyonu Başkanı Yoshiaki Yokota,
Karikatür Vakfı Başkanı Nezih Danyal,
Karikatürist Eray Özbek, Bülent Çelik,
Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma
Genel Müdür Yardımcısı İbrahim

Yazar, Turizm Yazarı Fehmi Köfteoğlu,
Turizm Yazarları ve Gazetecileri Der-
neği Genel Sekreteri Osman Nihat Ay-
doğan ve Prof. Dr. Nazmi Kozak’tan
oluşan jürinin değerlendirmesi sonu-
cunda birincilik ödülü İranlı karikatür
sanatçısı Abbas Naaseri’ye, ikincilik
ödülü Avustralya'dan Louis Pol'e,
üçüncülük ödülü de Avusturya'dan
Gerhard Gepp’e verildi.

Nergis ER

� İletişim Bilimleri Fakültesi (İBF), İleti-
şim Tasarımı ve Yönetimi bölümü son
sınıf öğrencileri fotoğraf sergisi düzen-
ledi. Çocuk Hakları Odaklı Habercilik
dersi kapsamında; Semra Civelek, İrem
Aydın, Nevin Başer, Volkan Erkan tara-
fındandüzenlenen“ÇocukveYoksulluk”
konulu fotoğraf sergisi 2 Nisan’da İBF
Sanat Galerisi’nde meraklılarına su-
nuldu.SergininaçılışınaİBFDekanıProf.
Dr. Nezih Orhon ve Dekan Yardımcısı
Yrd. Doç. Dr. Yavuz Tuna ve Doç. Dr. Ra-
sime Ayhan Yılmaz da katıldı.
“Bu sergi yoksulluğu, yoksulluğun ço-

cuklarınekadarmağdurettiğini,çocuk-

ların çalışmak duru-
munda kalmasını
anlatıyor. Durumu
ajite ve popülerize
etmeden görselli-
ğin gücünü kulla-
narak anlatmak
istedik.”diyenDoç.
Dr. İncilayCangöz,
sunulan bu ser-
giyle hem insan-
lara bireysel
olarakhemdeilgilikurumlarasorumlu-
luklarınıhatırlatmakistediklerinibelirtti.
Fotoğrafların Diyarbakır, Batman, Mar-
din, Gaziantep, Malatya, Bursa ve Eski-

şehir’de çekildiğini belir-
ten Semra Civelek “Alana
çıkıp belgesel nitelikli fo-
toğraflar çektik. Konu in-
sandı ve ne gördüysek
çektik..” dedi.
15 gün süren çalışmanın

geneli Güneydoğu illerinde
çekilmiş fotoğrafları içerdi-
ğini belirten İrem Aydın
“Kendi isteğimizle o bölgeyi
seçtik. Tepebaşı Belediyesi
de tren biletlerimizi sağladı.”

diyerek Anadolu Üniversitesi ve Tepe-
başı Belediyesinin kendilerine destek
olduğunu belirtti.

Seramiğimizin
imajı yükseliyor

Turizm karikatürleri yarışma sergisi

16 Nisan / Pazartesi

II. AmatörTiyatro Günleri
SinemaAnadolu
26Nisan’a kadar devamedecektir.

Tiyatro Kulübü

Arp Sınıf Konseri
Salon 2003
19.00

Devlet Konservatuvarı

The North Face
Kongre Merkezi Kırmızı Salon
14.00 - 17.00

Doğa Sporları Kulübü

17 Nisan / Salı

Köy Enstitülerinin KuruluşYıldönümü
KongreMerkezi SalonAnadolu

Eğitim Fakültesi

3.Bilim Şenliği
Salon 2009
18Nisan’a kadar devamedecektir.

Bilim veTeknoloji Kulübü

SanatYönetmeni Olmak
Kongre Merkezi Kırmızı Salon
14.00 - 16.00

Tasarım Kulübü

Türk Halk MüziğiTopluluğu Konseri
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi

Opera ve Bale Salonu
20.00

HalkbilimAraştırmaları Merkezi

18 Nisan / Çarşamba

Kanuni veAvrupa
KongreMerkezi Kırmızı Salon
15.00

Edebiyat Fakültesi

Medya,İletişim ve Siyaset
Kongre Merkezi SalonAnadolu
15.00

İletişim Bilimleri Fakültesi

Doyçland:Dünyanın Rengi
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi

OdaTiyatrosu Salonu
19.00

TiyatroAnadolu

19 Nisan / Perşembe

BankacılığıTanıyalım
KongreMerkezi SalonAnadolu
14.00 - 17.00

MarketingAnadolu Kulübü

Bunu mu Demek İstediniz?
Kırmızı Salon
14.00 - 18.00

Kariyer Kulübü

20 Nisan / Cuma

Garantiyle Kariyer Günleri
KongreMerkezi SalonAnadolu
14.00 - 17.00

MarketingAnadolu Kulübü

ÇağdaşTürk Resim Sanatının Kaynakları
Kongre Merkezi Kırmızı Salon
15.00

Güzel Sanatlar Fakültesi

Çocuk ve yoksulluk aynı karede

Ayşegül DALLI

� Mühendislik Fakültesi Malzeme Bi-
limi ve Mühendisliği Bölümü “24. Uni-
cera ve Kitchen World 2012” fuarına
katıldı. TÜYAP tarafından düzenlenen,
Unicera 24. Uluslararası Seramik Banyo
Mutfak Fuarı ve 8. Uluslararası Mutfak
Banyo Mobilyaları ve Ankastre Cihazlar
Fuarları 14-18 Mart günlerinde gerçek-
leşti. Fuarlara 16 ülkeden 308 firma ve
firma temsilcisi katıldı. Fuarın açılış töre-
ninde, Eski Turizm ve Kültür Bakanı
Ercan Karakaş ve Türkiye Seramik Fede-
rasyonu Başkanı Zeynep Bodur’un yanı
sıra sektörel yayın kuruluşlarının editör-
leri ve sektör temsilcileri de yer aldı.

1988 yılında 1300 metrekarede 32
firma ile başlayan “Unicera” yolculuğu,
2012 yılında 86 bin metrekarede 308
firma ve firma temsilciliğine ulaştı. Sera-
mik sektörü, ihracatta yerli kaynakları
en çok kullanan ve ithal ürünlere ba-
ğımlılığı en az olan sektörlerden biri ve
yerli firmalar oldukça nitelikli işler çıka-
rıyor. Fuar, yurt içinden alıcıların ve zi-
yaretçilerin yanı sıra aynı zamanda
sektöre de ticari fayda sağlayan önemli
bir etkinlik olma özelliği taşıyor. İnşaat
sektöründeki konut satışlarındaki artışa
paralel olarak olumlu biçimde ivme ka-
zanan mutfak, banyo ve seramik sek-
törlerinin gelişimine sağladığı katkının
yanı sıra “Unicera ve Kitchen World Fu-
arları” Türkiye’nin Asya ve Avrupa ara-
sındaki köprü görevi ile uluslararası
pazarlara erişim kolaylığı da sağlıyor.

Türkiye ekonomisi 2011 yılının ilk 9
ayında % 8 oranında bir büyüme gös-
terdi. Konutlardaki yenileme çalışma-
ları ve kent insanının değişen yaşam
koşullarının getirdiği mekân düzenle-
meleri konut satışlarında 2011 yılının
ilk 9 ayında önceki yıla oranla %21,6
oranında bir yükselme gösterdi. Bu yıl
8’incisi düzenlenen “Kitchen World
Fuarı”, bölgenin en büyük ve kapsamlı,
yurt içinden alıcıların ve ziyaretçilerin
yanı sıra mutfak sektörüne de ticari
fayda sağlayan önemli bir fuar olma
özelliğini sürdürüyor. “Unicera Fuarı”,
iç pazardaki dinamizmin artırılması,
yeni ürün ve üretim modellerinin geliş-
tirilmesi amacı ile 24 yıldan bu yana
gerçekleştiriliyor.

K Ü L T Ü R - S A N A T

Özer SENDİNÇ

� Bilgisayar Kulübü tarafından bu
yıl ilk kez düzenlenen “Bilişim Se-
minerleri” 22 Mart günü Salon
2009’da gerçekleştirildi. Çözümpark
Bilişim Portalının destek verdiği se-
minerde Türkiye Finans Katılım Ban-
kasının Sistem ve Platform
Yöneticisi, Çözümpark Bilişim Porta-
lının kurucusu Hakan Uzuner, Ip-

hone ve Ipad uygulama geliştiricisi,
Çözümpark Bilişim Portalı yazarla-
rından Eralp Erat; Çözümpark Onur-
sal Üyesi Yasin Aşır ve Çözümpark
Onursal Üyesi Mesut Aladağ gibi bili-
şim sektörünün farklı alanlarından
konuşmacılar yer aldı.

Hakan Uzuner konuşmasında Win-
dows 8’in yeniliklerine ve Windows
7’deki sorunlara getirdiği çözümlere

değindi. Eralp Erat, Iphone ve Ipad
uygulamalarının önemine dikkat
çekti. Yasin Aşır ise konuşmasında
teknolojinin günden güne gelişme-
siyle bilişim sektörünün de kalifiye
eleman bulmakta zorlandığını kay-
detti. Mesut Aladağ da Microsoft’un
yaz dönemlerinde verdiği eğitim hak-
kında bilgi verdi ve bu egitimin öne-
mini vurguladı.

Bilişim sektöründen uzmanları ağırladık



� Bölümümde son senem ve
KPSS’ye hazırlanıyorum. Kü-
tüphaneyi daha çok ders ça-
lışma amaçlı kullanıyorum ve
haftanın 4-5 günü kütüpha-
nede oluyorum. Sessiz çalışma
ortamından çok memnunum.
Kütüphanenin bazı bölümle-
rinde sesli olarak çalışılabildiği
için grup ödevleri için topla-
nıp rahatça çalışabiliyoruz. Ay-
rıca istediğimiz kitaplara da
kolayca ulaşabiliyoruz. Aldığımız kitapların süresini
internet üzerinden uzatabiliyoruz, biz öğrenciler için
büyük kolaylık oluyor.

� Kütüphane hizmetlerinden
gayet memnunum. Çünkü arka-
daşlarımla çalışma fırsatı sunu-
yor. Ayrıca tek kişilik masalarda
yalnız çalışabilme şansımız da
var. Ortam sessiz olduğu için
dikkatimi daha rahat topluyo-
rum. Ancak sıkıntı şu ki, bazı in-
sanlar sohbet etmek gibi farklı
amaçlarla kütüphanede bulunu-
yorlar. Bilgisayar kullanmak is-
tediğimiz zaman prizler yetersiz

gelebiliyor. Daha fazla priz olursa iyi olur. Ayrıca kablo-
suz internet olması da bir avantaj. Rahatça araştırma
yapma imkânı buluyoruz.

� Kütüphane hizmetlerinden
memnunum. Merkez kütüphane-
miz bünyesinde çok sayıda kitap
barındırıyor. İstediğimiz zaman
istediğimiz kitabı alabiliyoruz.
Kütüphaneyi haftada birçok kez
ziyaret ediyorum. Genellikle
ödünç kitap almak için gidiyo-
rum. Kütüphanede çalışan perso-
nel de oldukça yardımsever.

� Üniversitemiz kütüphanesin-
deki zengin kitap arşivini okula
başladığımdan bu yana sıklıkla
kullanıyorum. Bünyesinde barın-
dırdığı gazete derlemeleri ol-
dukça ilgi çekici. Gerek güncel
kitaplar, gerekse ders kitapları
mevcut. Makale ve tezlerden de
yararlanıyorum. Bu anlamda
kütüphanede bir hayli zaman ge-
çirdiğimi söyleyebilirim. Ayrıca
kullanılan sistem sayesinde ara-

dığımız materyallere rahatlıkla ulaşabiliyoruz.

� Siyasal içerikli bazı kitaplar
sistemde kayıp şeklinde görü-
lüyor. Kayıplarsa kitapların
kütüphaneye kazandırılmasını
istiyoruz. Öğrenci sayısının
fazlalığından dolayı kütüpha-
nenin çalışma alanı yetersiz
kalıyor. Gazete arşivinde bazı
gazeteleri bulamıyoruz, örne-
ğin Bir Gün gazetesi yok.
Bence gazete arşivinin en kısa
zamanda dijital ortama akta-
rılması gerekiyor, sürekli kullanıldığından gazetelerin
sayfaları yırtık. Bazı kaynaklar yetersiz. Bunların dı-
şında kütüphanenin genel temizliği iyi fakat tuvaletler
için aynı şeyi söyleyemeyeceğim.

AnadoluHaber

Elif Yurtseven / Fen Fakültesi
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Özden Teloğlu / Eğitim Fakültesi

Fırat Çiftçi / Turizm ve Otel İşletmeciliği Y.O.

� Kütüphane hizmetlerinden
yeni yararlanmaya başladım.
Kartımı açtırırken hiçbir zorluk
yaşamadım ve bekletilmedim.
Aradığım tüm kaynakları rahat-
lıkla bulabiliyorum. Bunda kul-
landıkları teknolojinin büyük
payı var. Bilgisayarlardan baka-
rak aradığımız kaynakları vakit
kaybetmeden nerede bulabile-
ceğimizi öğrenebiliyoruz. Kay-
nak çeşitliliği de çok fazla.

Kütüphaneyi sık sık ders çalışma amaçlı kullanıyorum.

Burcu Şennur / İktisadi ve idari Bilimler Fak.

� Üniversitenin kütüphane hiz-
metlerinden gerçekten çok
memnunum. Rahatça ders çalı-
şabileceğim yerlerden birisi. Haf-
tada en az 4 gün
kütüphanedeyim ve buradaki ki-
taplardan faydalanarak ders çalı-
şıyorum. Sınavlardan önce sınıf
arkadaşlarımla toplanıp hep be-
raber istediğimiz saate kadar ça-
lışabiliyoruz. Kütüphanede
çalışan elemanlar da çok iyi, yar-
dımcı olmaya çalışıyorlar.

Khatia Gvenetadze / İktisadi ve İdari Bil. Fak.

� 4 yıl boyunca kütüphanenin
çalışma ortamından bol bol ya-
rarlandım. Bu süreçte arkadaş-
larımla bir araya gelip sınavlara
hazırlandık ya da kütüphanenin
kaynaklarından yararlandık. Bu
konuda kütüphanemiz bizlere
yeterince olanak sağlamaktadır.
Bireysel çalışma konusunda tek
kişilik odalarla çeşitli çalışma se-
çenekleri sunuyorlar. Aynı za-
manda okuma salonundaki

grup çalışmaları bizlere sosyalleşme fırsatı tanıyor.

Ali Rıza Dertli / Eğitim Fakültesi

� Kütüphanenin hizmetlerin-
den memnun değilim. Verdiği
hizmet ile Türkiye’de sayılı kü-
tüphaneler arasına girmiş olma-
sına rağmen teslim tarihini
geçen kitapların ceza sürelerinin
uzunluğundan şikâyetçiyim.
Kartı açtırırken verdiğimiz bilgi-
lerden dolayı ailemize kadar ara-
yabiliyorlar. Sonuçta belirli bir
yaşa gelmiş bireyleriz, kendimiz-
den sorumluyuz. Ailelerimizin
aranması uygulamasını yanlış buluyorum.

� Sanat Tarihi Bölümü son
sınıf öğrencisiyim. Son 2 yılda
kütüphaneyi daha sık kullan-
maya başladım. Başka üniver-
sitelerin kütüphaneleri ile
karşılaştırdığımda üniversite-
mizde verilen kütüphanecilik
hizmetinin çok iyi olduğunu
söyleyebilirim. İnternet kulla-
nımı, kaynaklara ulaşım kolay-
lığı, ders çalışma ortamları
öğrencilere büyük kolaylık

sağlıyor. Kütüphane ile ilgili tek sıkıntım özellikle
sınav zamanlarında çok yoğun olması. Çalışacak yer
bulamıyoruz.

Uysal Güder / Edebiyat Fakültesi

Ahmed Hakkı Evsen / Fen Fakültesi

Kütüphanemizin verdiği
hizmetlerden

memnun musunuz?

Murat Çiçek / İktisadi ve İdari Bilimler Fak.

Ege Ulu / Devlet Konservatuvarı




